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írásbeli kérdés
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A megszorító intézkedések hatása az agrár ágazatban?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
írásbeli kérdést kívánok feltenni dr. Németh Imre földművelésügyi és vidékfejlesztési
miniszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A sajtóértesülések szerint a megszorító Medgyessy csomag részeként az FVM költségvetési
célelőirányzataiból 8,5 milliárd Ft kerül elvonásra. Ezzel kapcsolatban az alábbiakat
kérdezem :

- Az FVM költségvetési előirányzatainak mely részét és milyen összegekkel kívánja a
minisztérium csökkenteni?

- Jut-e elegendő pénz a megszorító intézkedések után a sertés és tej ágazat problémáinak
orvoslására és az egyéb piaci zavarok elhárítására?

- Jut-e elegendő pénz a sikeres EU csatlakozáshoz szükséges intézményfejlesztésre?

- Jut-e elegendő pénz a mezőgazdasági termelőket ért fagy- és aszálykárok megtérítésére?

- Jut-e elegendő pénz a világhíres magyar mezőgazdasági intézményrendszer eddigi
színvonalon történő működtetésére?

- Marad-e még elengedő pénz a megszorító intézkedések után a bor export további
támogatására, a gépvásárlási támogatások folytatására és a családi gazdaságok kiemelt
támogatására?

Mikor jutott a miniszter úr tudomására a kormányfő döntése és erről történt-e előzetesen
egyeztetés a kormány keretein belül, és ha igen, akkor ön milyen álláspontot képviselt?

A megszorító intézkedések tartalmának ismeretében válaszolta-e a Miniszter úr a
Mezőgazdasági Bizottság június 3-i (keddi) ülésén feltett kérdésemre azt, hogy minden
szükséges cél teljesítéséhez elegendő forrás áll rendelkezésre?
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Ha a Miniszter Úrnak tudomása volt a megszorító intézkedés csomagról a bizottsági
meghallgatást megelőzően, akkor arról miért nem tájékoztatta a bizottsága tagjait?

Mivel különböző jogszabályok egyeztetési kötelezettségeket írnak elő költségvetési
kérdésekben a Minisztérium számára, ezért kérdezem :

Előzetesen egyeztették-e a mezőgazdasági érdekképviseletekkel és szakmai szervezetekkel a
Medgyessy csomag megszorító intézkedéseit?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . június 6 .

Glattfelder Béla
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